
 

 

 REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 23.3.21 Dette møtet ble gjennomført digitalt. 

 

1. Det er kommet 15 kommentarer til generalforsamlingen hvorav 9 svarer kun på de to forslag 

om økning av velkontingenten og endring av vedtektene. Det er flere kommentarer som går 

på skepsis til å avholde generalforsamlingen uten fysisk fremmøte. På denne bakgrunn samt 

de rådende forhold med strenge smittevernregler ble det vedtatt å utsette 

generalforsamlingen til det lar seg gjøre å avholde en fysisk generalforsamling. Innkalling til 

skje med minst 3 ukers varsel. 

 

2. Rusken dugnaden blir hovedtema på det neste styremøte, da skal organisering og 

informasjon fastlegges. Spørsmålet om behov for containere skal også tas opp da. Rusken er 

planlagt til tirsdag 1. juni om det er mulig å gjennomføre en dugnad på det tidspunkt. 

 

 

3. Etter søknad er Brenna vel tildelt kr 15.000 fra Sparebankstiftelsen til innkjøp av utstyr til 

bruk på sportsplassen. Det blir etter hvert mye utstyr som er tilgjengelig for alle beboere på 

Brenna, og spørsmålet om forsikring vurderes nærmere. Det er Jan Kristian Bay som har vært 

drivkraften i drift og vedlikehold av skøytebanen i vinter, og det ble vedtatt å sende blomster 

fra styret som takk for en fantastisk innsats 

 

4. Det er fortsatt 6 medlemmer som ikke er ajour med innbetaling av kontingent, dette vil bli 

oversendt for rettslig innkasso. 

 

5. I tro på at behovet for snørydding nå ikke lenger er tilstede vil det blir gjort en evaluering av 

dette arbeidet. Det er flere parkeringsplasser som ikke var godt nok ryddet etter snøfall. 

 

6. Neste styremøte er planlagt til  onsdag 21. april 

 


